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Betreft: Open brief betreffende ontslagen Océ 
 
 

Geachte heer van Iperen,  
 

Al eerder heeft de SP-Venlo u aangesproken op de mooie en vooral rijke geschiedenis die 
Océ deelt met Venlo. In de afgelopen jaren verdwenen er al ruim 1300 tijdelijke en vaste 
banen bij uw bedrijf, een flinke aderlating. Het bericht dat er bij Océ wederom 300 banen 
dreigen te verdwijnen raakt de regio en werkgelegenheid opnieuw in het hart. 
 

Natuurlijk begrijpt de SP dat bedrijven zich ontwikkelen, dat markten veranderen en dat 
innovatie noodzakelijk is om te blijven voortbestaan. Maar de SP-Venlo roept u ook 
nadrukkelijk op om na te gaan of al deze ontslagen wel noodzakelijk zijn. Wij dagen u uit 
zich af te vragen of niet toch banen behouden kunnen blijven en besparingen op een 
andere wijze doorgevoerd kunnen worden.  
 
Daarnaast roepen wij de andere fracties in de gemeenteraad van Venlo op om zich in te 
zetten voor optimaal behoud van werkgelegenheid in Venlo en dus ook bij Océ. Diezelfde 
inzet eisen we ook van het college van burgemeester en wethouders, al liet de wethouder 
in vergelijkbare kwesties weten de ontslagen een zaak van het bedrijf in casu te achten en 
geen rol voor zichzelf ziet. De SP gaat wel een stap verder en blijft samen met 
werknemers en hun vertegenwoordigers knokken voor elke baan. 
 

Of deze oproepen een taak is van een politieke partij is simpel te weerleggen want als de 
politiek het wil dan gaat ze overal over maar belangrijker nog is het een taak van de 
volksvertegenwoordiging om te waken voor werkgelegenheid en een gezond 
bedrijvenklimaat.  
De crises raken ook Venlo, veel bedrijven hebben in de afgelopen paar jaren al personeel 
moeten ontslaan of versneld laten afvloeien. Sommige bedrijven gebruiken de crises om 
af te slanken, bedrijvigheid te verplaatsen of om van personeel af te komen. Een kwalijke 
zaak waartegen de SP, samen met vakbonden en OR, vaak in verzet is gekomen en 
gelukkig ook vaak met succes. 
 

De afgelopen jaren is pijnlijk duidelijk geworden dat de winst voor alles en alles voor de 
winst een doodlopende weg is geweest voor vele ondernemingen. Door die houding zijn 
bedrijven, ook met een lange traditie, overgenomen, opgeknipt en zelfs verdwenen. Met 
alle ellende voor de lokale werkgelegenheid en economie vandien. Een signaal wat wij u 
zeker nu willen meegeven. Winstoptimalisatie als doel op zich is in beginsel het einde van 
een bedrijf als element van een samenleving.  
 

Océ kent moeilijke jaren, ondanks de overname door Canon staan er nu weer banen op 
de tocht. De vrees van veel mensen blijft wat er uiteindelijk overblijft van de trots van 
Venlo, de grootste werkgever in de omtrek. Als SP gunnen we Océ een betere toekomst. 
Een gezond en toekomstbestendig Océ is van belang voor de hele economische regio, dit 
legt een zware verantwoordelijkheid op u maar net zo op het lokale bestuur.  
 

Wij roepen u nogmaals nadrukkelijk op ruimhartig om te gaan met de mogelijkheden om 
werkgelegenheid voor nu en de toekomst te behouden.  
 

In afwachting van uw reactie, met vriendelijke groet, 
 

Alexander Vervoort en Ton Heerschop 
Gemeenteraadsleden voor de SP in Venlo 


